

Ordföranderåd Lp3Lv7

02/3-16

Närvarande:

Ordförande: Hanna Johansson

Sekreterare: Tage Berdenius Norström

SnKfKb: Alex Back

ERNST: Malin Stenbom

KfKb6: Kristine Ahlberg Delvin

bØf: Marcus Rasmusen

KAOS: Andreas Törnell

KK: Erik Jirsteen (samt avdankad patet Julia Larsson)

KfIK: Moa Thorén (samt avdankad patet Adam Palmgren)

GP: Tové Widen

Styret: Gustav Eriksson och Martin Andersson

Rundabordet och Lägeskoll:

Mötet öppnades 12:02

KfKb6: kommittékontakt, affischer för Et-rajat ska upp, ska prata med häks, prata med K6 gällande

SnKfKb: Varit på Aukf, nya omtentors rutiner, två nya personer i Sn, omtentorna för Ala kurserna går till och med 2017 påsken, promotar matLabstugan

Ernst: genomfört Dfind besöket i kemientrén, planerat inför hösten, Ernst namnsdag idag

KAOS: arrat sektionmästerskap i caps, kommittékontakt på fredag, fin ohmsitts på lördag

bØf: nollkutbildning i helgen, mångfaldhetsworkshop, fixa scheman för kvällsmöten, planerar Nollkkalas

KfIk: överlämning, träningarna

KK: påbörjat sitt arbete i KK16, KK15 har ett arrangemang i april KK16 får gärna var med, planerat överlämning jobbat på kontinuitet

GP: skickat in aspschema till styret, tidningsläpp ikväll

Styret: Planerat och genomfört sektionsmötet, varit på workshop, insident hantering samt nå ut till sektion, möte med PA sist men inte minst har vi städat styret rummet

Diskussion – Nå ut till sektionen:

Nyhetsbrev till sektionen – innehållet borde ligga på sektionsarrangemang samt lite information kring aspningar, liten recap från föregående arrangemang, allmän information kring vad som händer på sektionen, skriva ut Facebook sidor som är av relevans

Bredda arrangemang – KfKb6 har flertalet tankar kring arrangemang, halv åtta hos mig (med KK kanske?), Star Wars maraton, flytta på sig vad gäller biljettförsäljningar t.ex kemientrén, ha arrangemang med overallsförbud t.ex Grisfesten som Mak har,

Internationella studenter – hur man främst når ut till internationella samt master studenter, främst Mpbio samt Mpisc, evenemangstexter på engelska för arrangemang av intresse, internationella arrangemang t.ex V sektionen har ett arrangemang kallat språk caféet, möjligen en sektionsdag för internationella studenter under mottagningen,

Diskussion – Överlämningar

Allmänt: Lämna efter en vision till nästkommande år så att det inte blir ett avbrott i arbetet till varje år, gemensam kontinuitet till hela kommittén/föreningen, gemensamma arrangemang med företrädare, jobba för överfasning mer än överlämning, arbeta för gemensamma riktlinjer för den gemensamma kontinuiteten, viktigt med personlig överlämning främst för att få mer visions relaterat samt personliga erfarenheter och kontinuiteten mer fakta riktad,

Ernst och Karg: fick en gemensam kontinuitet från föregående år dock inte så detaljerad,

KfKb6: kände att det är skönt med möjligheten att alltid kontakt sin företrädare med frågor,

GP: fick ingen men kände att det hade varit nödvändigt de skall göra en egen,

KK: skall göra en gemensam till sina efterträdare då deras svajade i kvalité,

KfIk: fick inte heller någon direkt kontinuitet skall också ge en till nykomna,

Övriga frågor:

Information gällande omtentor – sammanfattning av informationen i ett mejl eller hela Excel dokumentet, Studentrösten är ett bra tillfälle att gå ut med mer information,

Ta ner aspaffischer efter aspningens slut

Kortnummer från nyblivna manager för KfIk samt hela KK

Datum för ordförandeutbildningen – ej bestämt datum, doodle läggs upp på Facebook

Gt-kylen är helt förstörd, tydligen kontakten trasig,

Mötet avslutades 13:05